
ÉVÉRTÉKELŐ

A jelen összefoglaló 2016 évértékelő írása, mely bemutatja az elmúlt év tevékenységeit, ami ugyan
nem látványos, de elég sokrétű. 

Az  elmúlt  évünk  főleg  a  már  megtett  munkánk  integrációjáról  szólt  más  személyekkel,  vagy
csoportokkal. A már egyébként megszokott tisztulás is folyamatos. Már nem újdonság, de ezzel
együtt legalább tisztul a kép, látszik az út. A teljesség igénye nélkül beszámolunk néhány az elmúlt
évben tett próbálkozásról és eredményről. 

2016.01.12.-én készült el egy az előző évben elkezdett munka kézirata, melynek célja a nemzet
részére  utat  mutatni  –  a  győztesek  által  írott  történelem szándékos  homályában való  tévelygés
helyett  –  az  ősök  által  követett  természetes  jogrend  bemutatása  által,  hogy  országépítő
igyekezetünkben legyen mit követnünk, ahogy azt Kassai Lajos is ajánlja, egységet létrehozva a
széthúzás helyett.

Ezzel  egyidőben  újra  megállapítottuk,  és  definiáltuk,  hogy a  2012.  január  1.-el  életbe  léptetett
„Magyarország Alaptörvénye”  című írat  egyoldalú  jognyilatkozat,  rosszhiszemű,  jogcím nélküli
területgyarmatosító csoport önérdekvezérelt kiadványa. Az eset jogi hátterét vázolja fel a több ezer
esztendős magyar szokásjog tükrében a „Szentkorona és jogrend” című írásmutatvány, amelynek
lektorálása  augusztus  végén  zárult  le.  Szeptemberben  az  online  bemutató  a
www.apostolimagyarkiralysag.info weboldalon és a facebookon történt meg.

Folytatólagos eszmecsere keretében kapcsolódtunk a Szakrális Társadalom és az Aranykor Alapzat
Modell tervezgetésével próbálkozó tudós társasághoz Dr. Varga Csaba műhelyében, keresve a közös
pontot az országépítésben.

Az  AKASA modellkísérlet első  bemutatója  alkalmával  Szentendrén  került  szóba  egy  média
összefogás lehetősége a nemzeti mozgalmak segítésére (2015.október), melyet a Civil Multimédia
tulajdonosa Juhász Zoltán karolt fel később, ígérve az országos egység megvalósítását. 

A Petőfi hamvait hazahozó és eltemető Morvai Ferenc, mint tehetős honpolgárunk a tavasz során
ígéretet  tett  a Szent Korona Bank által már átutalt  követelések forintos kivásárlására,  tekintettel
arra,  hogy az  egyes  követelők  devizában  nem fogadták  el  a  teljesítést.  Az ígéret  sajnos  ígéret
maradt, bár saját állítása szerint a szükséges tőke rendelkezésére állt, a szerződéskötések és több
hónapos utánajárás ellenére. 

Látva,  hogy  a  népet  nyúzó  hatalom  irgalmára  számítani  dőreség,  létrehoztuk  a  Függetlenségi
Nyilatkozatot és  közzétettük  2016.május  26.-án,  melyet  a  december  4.-én  könyv  formában  is
megjelentetett  „Szentkorona és jogrend” című írás előszavaként  nyomtattunk ki.  Kiadványunkat
egy ezen időpontra összehívott – Visszatérés a Szentkoronához – címmel megrendezett „nemesi”
konferencia  meghívójában  kért  előremutató  és  kidolgozott  javaslatunk  összegzéseként  a
megjelenteknek készültünk átadni. A helyszínen nem tartottak rá igényt (finoman fogalmaztunk).

Az  év  során  számtalan  próbálkozás  történt  a  legkülönbözőbb  csoportok  tevékenységének
összehangolására,  ami  azonban  többnyire  sikertelen  maradt.  Az  okok  szinte  minden  esetben  a
szűklátókörűség, és a változástól való félelem kategóriájában vannak.
Egyes  esetekben  viszont  visszaköszön  a  háttérirányítás  is,  amint  az  látszik  az  elmúlt  évi  új
őrületben, a „köztársaságba való visszatérés” gondolatának erősítésében, melynek egyik védnöke
Geri Tibor, illetve Dr. Gyarmati Éva, de a témát felvette és hangoztatta Orosházi Ferenc is, tette ezt
többszöri egyeztetésünk ellenére.

http://apostolimagyarkiralysag.info/news.php?readmore=76
http://apostolimagyarkiralysag.info/news.php?readmore=76
https://www.youtube.com/watch?v=qYWoSNjyvqw
http://www.apostolimagyarkiralysag.info/


A témában folytattunk egyeztetéseket személyesen is, mert tisztán látszott, hogy nem másról van
szó, mint az 56-os beugratás újabb változatáról. Jó szándékú segítő integrátorok is akadtak, akik
nagyon úgy néz ki, hogy nem látják a fától az erdőt, vagy nem akarják – ezt az olvasóra bízzuk.

Miről szól a „100.000-s tömeg.”

Ez a 100.000-s fogalom kb. 2 évvel ezelőtt  jelent meg a nemzeti  körökben, akkoriban ennek a
hírhozója  Bertalan  Attila  volt,  akinek  az  ismeretségei  erősen  kötődtek  a  Szent  György
lovagrendhez. 
Nem magyaráztuk el mi a 100.000! 
Ok,  akkor  röviden:  ha  100.000  ember  –  lakosság  1%-a  (magyarország  esetében)  egy  helyen
egyszerre  azért  gyűlik  össze,  hogy pl.  kimondja,  hogy az  alaptörvény érvénytelen,  és  erről  az
ENSZ-t  értesíti,  valamint  a  nagyságrendet  bizonyítani  tudja,  akkor  a  nyomásnak  eleget  téve  a
nemzetközi szerveknek hivatalosan is el kell ismerni a tényt. Akkor a kormánynak le kell mondani,
és a nép eldöntheti milyen alkotmányt tart érvényesnek a nemzetközi jogra hivatkozva – mondják.

Nos, senki sem tudja, hogy valójában ez kitől indult, és nem lehet tudni, de sejthetően egyértelmű a
cél,  hogy  olyan  méretű  felfordulást  hozzanak  létre,  mint  pl.  Ukrajnában.  Mindezt  a  nemzet
megmentése címén akkor, amikor a nép még biztosan nincs felkészülve a kellő önvédelemre.

De most lendüljünk tovább, mert több 10 oldalt lehetne csak erről írni, azt gondolom, hogy a végére
a képnek össze kell állni minden olvasó fejébe, hogy a valós együtt működés mitől stagnál, és mitől
van mindig szétzilálva.

A  magyar  köztársaság  jogszerűen  soha  nem  jött  létre!  Ezt  Minda  Zoltán  „perkirály”  egy
tanulmányban  leírja  -  http://www.mindazoltan.hu/doc/rendszervaltas.pdf  -  amiben  valós
bizonyítékokkal is szolgál. Így most a Geri Tibor féle nótát nem is feszegetném, mert az említett
anyag önmagában megkérdőjelezi az elméletét. 

De azzal foglalkozni kell,  hogy ez a köztársaság kontra Magyarország tétel sok jó és hiszékeny
embert gyűrt maga alá, közöttük olyanokat is, akik évekkel ezelőtt már meggyőződéssel a történeti
alkotmány mellett  tették  le  a  voksot.  Mert  milyen az  emberi  psziché  a  rövidebb intervallumok
foghatóbbak  számukra  mert  életszerűbbek,  mint  az  egyébként  való,  de  régebbi  időben  zajlott
események. 

Tehát az új tétel a 2 lépcsős terv lett, ami nekik emészthetőbb, és a jogászoknak is (Dr. Gyarmati
Éva, Dr Grespik László..stb) akiknek már régen kellett volna ordítaniuk Minda Zoltán írása nyomán
is. Tehát 2 lépcső (beetető duma) egy – visszalépünk a köztársaságba, mert amúgy sem jött jogilag
létre a „Magyarország nevű köztársaság”, kettő – csipkebokor vessző – mehetnénk vissza a régi
alkotmányhoz vagy esetleg államformához is? – a Királysághoz – de erről már nem beszélnek. Mi
megpróbáltuk, ezt megkérdezni, próbáltuk megérteni a megérthetetlent, hiszen közmondásos, hogy
„kétszer  ugyanabba  a  folyóba  nem  léphetsz.”  De  nem  kell  hozzá  sok  ész,  hogy  egy  MSZP
rendszerben szocializálódott hivatalnok hova kívánkozik, ha a királyságtól eleve frásza van. Persze
jó érzékkel erről nem beszél, se Ő se a szárnysegédei.

És akkor megerősítésképp jött – na nem a Tenkes kapitánya,  hanem a 4 millió aláírás.  Az első
kérdés, hogy több ezer honpolgárunk érdekes módon kimaradt az aláírásgyűjtésből, még csak nem
is  hallott  róla.  Tehát  valami  nincs  rendben,  vagy direkt  kihagytak,  merült  fel  a  kérdés,  melyre
érdekes válasz született Horkovics-Kováts János (Királyi Korona Tanács tagság várományosa) Hun
Tv-s riportjában hallottak szerint. 
Dr. Gyarmati Éva elmondása alapján ő ezt saját szemével nem látta, csak mondták neki. 



A kérdés, hogy ki mondta?

Mivel egy hónapokkal ezelőtti konferencián Geri Tibor határozottan elzárkózott a Szent Korona
értékrendhez való visszatéréstől, így most a szárnysegédjével kívántunk találkozni Dr. Gyarmati
Évával  –  Horkovics-Kováts  János  közvetítésével.  A megbeszélésen  kiderült,  hogy elvileg  nem
zárkózik  el  az  együttműködéstől  Dr.  Gyarmati  Éva,  de  a  kapcsolódás  azóta  sem valósult  meg
vélhetően az eltérő célkitűzés miatt.
A köztársaságba való igyekvés tehát nem a megfelelő irány, mert a semmiből a semmihez pedig
nem lehet visszatérni.
A 4 millió aláírás pedig mint kiderült,  a Horizont Fék egyesület – melynek az alapítója Ivanics
Mária – gyűjtötte be szinte teljes titokban. 
Akkor  még  nem  tudtuk  ki  Ő,  és  jöttek  a  kérdések:  Akkor  ki  ez  az  Ivanics  Mária,  (kinek  a
megbízásából) gyűjtött össze ennyire titkon, ekkora mennyiségű aláírást?
Kerestük a választ és nagyon érdekes dologra bukkantunk. A hölgynek két neve van, két néven
tevékenykedik és szinte homlokegyenest ellentétes (?) dolgokat. És ez csak a jéghegy csúcsa volt,
mert úgy látszik összenő ami összetartozik.

A teljes neve:  Ivanics Mária Magdolna Nógrád megye Megnyitás. Kapcsolattartó Mátyás Király
tv. Alapítója Juhász Zoltán, de ezzel csak a szálak kezdenek kioldódni.

Juhász  Zoltán  készítette  a  Szentendrei  felvételt  az  Apostoli  Magyar  Királyságról  annak
ténykedéséről, akkor még Civil MultiMédia név alatt: 
https://www.youtube.com/watch?v=T6fzPxNhfTQ 
Húha,  remélem még tudja valaki követni, mert ekkor ebben a pillanatban döbbentünk arra rá, hogy
mennyire a „nagytervbe” tenyereltünk telibe bele, és miért nem akarnak velünk együtt működni,
miért szedik szét a csapat figyelmét.
Facebook:
Megjelent  egy  írás  Ivanics  Mária  Magdolna tollából   A Horizont-FÉK  közhasznú  Egyesület
elnöke ként titulálva.
Majd  sokat  szerepel  a   Danisovszky Marcsi   név  az  oldalon,  mint  marketing  manager
https://www.facebook.com/marcsi.danisovszky?fref=nf . 

Ivanicsről szinte semmi használható nincs az oldalon. 
Danisovszky Marcsi  oldalán viszont megjelenik.

https://www.facebook.com/marcsi.danisovszky?fref=nf
https://www.facebook.com/pages/info_request/create/?field_type=114481832091120&location=testing&recipient_id=124178700999217
https://www.youtube.com/watch?v=T6fzPxNhfTQ
https://www.youtube.com/channel/UCBY98MgPEWdcK31ywk7FuXg


Az ismerősei között feltűnően sok a DE jelzéssel ellátott profilkép. 
https://www.facebook.com/marcsi.danisovszky/friends?source_ref=pb_friends_tl
„DE”- demokratikus ellenállás  https://www.facebook.com/Demokrata-Ellen%C3%A1ll%C3%A1s-
1500763756883434/?pnref=story


 ..ki áll a háttérben ?

 Ki a Danisovszky Mária?
 Ki a Ivanics Mária Magdolna?




https://www.facebook.com/marcsi.danisovszky?fref=nf
https://www.facebook.com/Demokrata-Ellen%C3%A1ll%C3%A1s-1500763756883434/?pnref=story
https://www.facebook.com/Demokrata-Ellen%C3%A1ll%C3%A1s-1500763756883434/?pnref=story


A pulóver úján „HORIZONT”.„DK”  ???????????

Az Alkotmányos Magyarország rendezvényén a" Fehér tornacipő" és a Horizont civil  egyesület
képviseletében a Magyar családokért elhangzott beszéde.
https://www.youtube.com/watch?v=9OIl3VHgXjM&feature=youtu.be&app=desktop





Freisinger  Jenő:     Az  Európai  Föderációs  Unió  magyar  tagozatának  és  a  Társadalmi
Szervezetek Érdekvédelmi Tanácsának képviselője.

Dr. Bilecz Endre politológus)

Interjúalanyunk,  aki  a  rendszerváltás  hajnalán  a  jelenlegi  Fidesz-kormányzatot  okította  a  Bibó-
szakkollégiumban, később pedig meglehetősen kacskaringós politikai pályát futott be, 1998 végén
adta közre - Magyar regionalizmus címmel - területpolitikai koncepcióját. A jelenlegi kormányzati
elképzelések  szerint  -  az  európai  uniós  követelményeknek  megfelelően  -  nagyobb  területi
egységekre kell osztani az országot. Bilecz szerint viszont valódi regionalizmust nem lehet felülről
létrehozni. 



Miután  láthatóvá  vált  néhány összefüggés,  már  nem csodálkozunk a  tényen,  hogy sehogy sem
akaródzik  az  „összefogás”  megvalósulni.  A kívülállóknak  sokszor  úgy  tűnik,  hogy  már  csak
karnyújtásnyira van a cél, de valami mindig közbejön. 

Az Apostoli Magyar Királyságot építő csapat azonban egységes maradt, és mindenkivel hajlandó
együttműködni,  aki  elfogadja  – betartja  a  Szentkorona értékrendjét,  és  cselekvően vesz  részt  a
munkában.
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